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ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 
održane dana 20.studenoga 2018.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 

         
 

Sjednica je započeta u 09:06 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Ćiril 
Kalebić, Vicko Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 
 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić - Općinski načelnik Općine Šolta 
Željko Zlendić – zamjenik općinskog načelnika 
Nataša Nazor Jovović – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 
Tonkica Radeljić - mag.oec. – viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 
Direktorica Turističke Zajednice OŠ Zorana Kaštelanac 
Direktorica Komunalnog Basilija Tihana Glavurtić 
Ravnateljica KICOŠ-a Marina Garbin 
Predstavnici udruga: DVD ŠOLTA, ŠGZ OLINTA, KUD ŠOLTA, AK SULET 
Predstavnici svih mjesnih odbora osim Srednjeg Sela 
 
 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
Ad.1)  

 Predsjedatelj otvara 15.sjednicu, pozdravlja sve prisutne i iznosi predloženi  

 Dnevni red  

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 14.sjednice Općinskog vijeća 
3. Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2019.godinu 
4. Predstavljanje Uredbe o gospodarenju komunalnim otpadom  
     i Plana provedbe Sustava na otoku Šolti 
5. Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade (B) 
6. Odluka o davanju u zakup javno prometnih površina   
7. Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2018. godinu  
     i Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2019. godinu 
8. Odluka o prihvaćanju Povelje o suradnji i prijateljstvu Općine Hlebine i Općine Šolta 
9. Razno 
 

 Predsjedatelj stavlja na glasovanje Dnevni red. 
 Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se JEDNOGLASNO usvaja. 
 
Ad.2)  
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o zapisniku sa 14.sjednice Općinskog vijeća ukoliko nema 
primjedbi. 
 Na zapisnik nema primjedbi te je zapisnik sa 14.sjednice usvojen JEDNOGLASNO. 
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Ad.3)  

Predsjedatelj prepušta riječ Načelniku, predlagatelju Proračuna. Nakon uvodne riječi Načelnika, 
Tonkica Radeljić daje obrazloženja kroz programe. 

 
1. Program održavanja komunalne infrastrukture 
Tonkica Radeljić napominje da treba dodati 20.000,00 kn za deratizaciju i dezinsekciju, to se 

preskočilo. 
Predsjedatelj otvara raspravu. 
Tihomir Glavurtić predlaže 1. Izmjena razdoblja čišćenja plaža od 1.5.do 30.10.,  2. Čišćenje mjesta 

van sezone jednom mjesečno dovoljno,  3.plažne ograde nabaviti na vrijeme-uređenje plaža već u 5.mjesecu. 
Goran Tvrdić predlaže da se ovo provede za sva mjesta, ne samo za Maslinicu za koju je govorio 

Tihomir Glavurtić. 
Josip Sule pita što je s plažama sa južne strane otoka. 
Tonkica Radeljić izvješćuje da su sve uvrštene u program. 
 
Predsjedatelj moli da se sve primjedbe i prijedlozi dostave pismeno. 
 
2. Program izgradnje komunalne infrastrukture 
Nakon obrazloženja Tonkice Radeljić, Predsjedatelj otvara raspravu. 
Tihomir Glavurtić daje primjedbe, zalaže se i dalje za: 1.izgradnju javnog WC-a u Maslinici, 

ograničavanje broja turističkih brodova na privezu ljeti- bez WC-a mjesto ne može opstati, 2.ulaganje u 
groblja-predviđeno premalo sredstava, 3. poljski putevi-već 2 godine čeka na valjak za 1 i jedini takav put 
kojeg ima Maslinica, 4.javna rasvjeta loša-ne radi se na tome, 5.betoniranje i asfaltiranje rijetko i loše 

Goran Tvrdić pita u svezi izgradnje zidića, nadstrešnica i sl. jer ne vjeruje da su to „glavari“ 
predviđali u svojim planovima i to 200.000kn za zidiće, a 10.000,00 za nadstrešnice. 

Tonkica Radeljić objašnjava kako se u Programu nalaze projekti po zahtjevu MO ali i projekti po 
prijedlogu Načelnika. 

Zvjezdana Jelinčić traži u projektiranje ubaciti zaobilaznicu Velog Doca u Stomorskoj. 
Inga Tomić-Vrdoljak za Nečujam traži izgradnju invalidske rampe, ogradni zid „ispod Brkićeve 

kuće“, postaviti protupožarni hidrant u ulici Sokolov put, zaobilaznica Nečujma iznad apartmanskog naselja-
radi rasterećenja donjeg dijela ceste. 

Mirjana Stanić dodaje za Nečujam, u Programu ne vidi sanaciju i legalizaciju kanalizacijskog 
ispusta.  

Tonkica Radeljić izvješćuje da je sanacija ispusta predviđena ali ne kroz ovaj program. 
 
Sidrana Lebar ispred MO Stomorska izvješćuje da su izuzetno zadovoljni, da se sve ispoštovalo. 

Samo napominje da se dohrana plaža obavi ranije jer dugo ostaje mutno na plažama i da se zasade stabla 
kako je obećano umjesto propalih palmi. 

 
3. Program održivog gospodarenja otpadom 
Tonkica Radeljić izvješćuje da je to novi program, radi se prvi put, i ide kroz osam projekata. 

Obrazloženje prepušta Tihani Glavurtić, direktorici Komunalnog. 
 
Tihana Glavurtić izvješćuje o natječaju za nabavku kanti za reciklažni otpad na koji se Općina javila 

i od kojeg se sufinancira sa 85%.  Nadamo se kante dobiti do ljeta. Općina mora nabaviti i kante za miješani 
otpad, zelene, i to financira u 100% iznosu. Također izvješćuje da su se prijavili na natječaj za nabavku 4 
nova vozila, male smećare za uske ulice, novi podizač…Ako Fond bude odobrio ovolika sredstva moći će se 
zamijeniti stara vozila. Natječaj zapravo još nije objavljen, tek je objavljen preliminarni poziv, no sredstva se 
moraju predvidjeti da bi se mogli prijaviti kada natječaj krene. 
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Sve kante i spremnike potrebno je čipirati. Zaključak je da su najbolji barkodovi. To je također 
trošak Općine u trenutku kada se dobiju kante. U obvezi smo nabaviti mobilno reciklažno dvorište koje se 
postavlja u svako mjesto jednom mjesečno. Izobrazba u svezi zbrinjavanja otpada provodit će se kroz projekt 
„Eko-zeko i otočić“ koji je prihvaćen od strane Ministarstva zaštite okoliša, a koji je prijavljen od LAG-a 
„Škoji“ i obuhvaća 6 otočkih općina od kojih je Općina Šolta nositelj projekta. Projekt vrijedan 600.000,00 
kn. Sanacija odlagališta Borovik, najvažniji projekt, 2.dio 1.faze izgradnja gabionskog zida i nadstrešnice, 
predviđa se završetak za mjesec dana, Fond osigurao sredstva za nastavak izgradnje. Jedna smo od prvih 
općina koja je ovako daleko stigla u izgradnji reciklažnog dvorišta. Na deponiju će biti zabranjeno bilo 
kakvo samostalno odlaganje otpada. Objavljen je Naputak sa radnim vremenom reciklažnog dvorišta za 
stanovništvo kako bi mogli tu predati otpad tipa akumulatora, baterija, opasnog otpada,  svega onog što ne 
ide u klasični kontejner. Odlaganje građevinskog otpada još nije legalno, u tijeku je izrada projektne 
dokumentacije za odlagališta. 

 
Željko Zlendić nadopunjuje da ta odlagališta moraju imati reciklažno dvorište, čim ona budu 

dovršena moći će se krenuti sa iskorištavanjem građevinskog otpada, i to na odlagalištu Vrvotine jer je u 
100% vlasništvu Općine, ali u Donjem Selu, gdje je općina samo u većinskom vlasništvu, još se ne može 
ishoditi dozvola. Sve što je direktorica rekla u svezi zbrinjavanja otpada trebalo bi „prevalit na leđa 
korisnika“, a to je nemoguće, to su strašno velika sredstva koje Općina mora osigurati. Veliki izazov pred 
Komunalnim poduzećem i neće biti lako. 

 
Načelnik izvješćuje da se čeka građevinska dozvola za odlagalište građevinskog otpada, u Fondu će 

se potpisat ugovor o daljnjem sufinanciranju, a sada po prethodnim ugovorima ima još za trošenje. Potrebno 
je da svi skupa damo maksimalnu podršku Komunalnom poduzeću, moli ne ostavljati glomazni otpad, 
dogovoriti se sa Komunalnim, odvoženje je besplatno. Mora se preventivno djelovati pa će se vidjeti i 
rezultati. 

 
Goran Tvrdić ističe da mu nije cilj kritizirati ali ne treba se ni uspoređivati s drugima, utvrđuje da se 

1.1.19.treba uskladiti sa novim zakonima, ide sve novo, do tada ima samo mjesec dana, mnogo se napravilo, 
a ipak ne postoje ni kante ni brošure, ljudi nisu educirani, i pored svega nemamo ništa.  

Željko Zlendić ističe da se ništa neće promijeniti 1.1., cjenik se neće moći primjenjivati baš od 1.1. 
Tihomir Glavurtić naglašava da je brošure trebalo uputit još prošlog ljeta radi edukacije građana. 
 
4. Program socijalne skrbi 
Goran Tvrdić ima primjedbu na točku 5.Programa, Božićnica. I lani je predlagao pa opet ponavlja da 

se za lokalno stanovništvo napravi mala fešta umjesto podjele novca, a ostatak predviđenih sredstava radije 
preusmjeriti na financiranje dječjeg vrtića, jer većina penzionera dolazi iz Splita po Božićnicu i to ga smeta. 

Tihomir Glavurtić također ponavlja prijedlog od lani, provjerio praksu i u drugim općinama, da se 
odredi limit, prema visini mirovine ili uz potvrdu o ne primanju mirovine. 

Zvjezdana Jelinčić podržava ovaj prijedlog o uvođenju cenzusa, za to se i do sada zalagala ispred 
SDP-a, o tome na njihovim sastancima razgovaralo. 

 
5. Program društvenih djelatnosti 
Tonkica Radeljić prezentira Program i izvješćuje da je samo jedna udruga Judo klub Pivac zakasnila 

sa prijavom svog projekta. Ukoliko se slažu može im se udovoljit tako da se ostalim udrugama umanji iznos 
kako bi se namirila sredstva za Judo klub.   

Goran Tvrdić je protiv da se drugim udrugama smanje sredstva jer je Judo klub Pivac zakasnio.  
Drugo što ga smeta je ukupno 490 tisuća kuna za Turističku zajednicu gdje se spominje i ulaganje u razvoj 
novih turističkih proizvoda, odnosno sadržaja na otoku, a u Proračunu TZ za nove turističke proizvode 
predviđeno je 0 kuna.  
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Zorana Kaštelanac pojašnjava kako bi iznos od 380 tisuća kuna od Općine bio dovoljan da se 
„zakrpaju“ ali na zadnjoj sjednici Turističkog vijeća izglasano je da se traži 100tisuća više. U turističkom 
vijeću su i 2 vijećnika Općine Šolta koji su tome dali potporu. 30% sredstava uprihođenih od boravišne 
pristojbe TZ prebacuje Općini Šolta. Za predviđanje novih proizvoda potrebno bi bilo tražiti znatno veća 
sredstva. Tablica Proračuna TZ je zadana, jednaka u svakoj TZ. 

Zvjezdana Jelinčić pojašnjava i kao članica Turističkog vijeća da su odlučili da se poveća iznos radi 
organizacije radionica za edukaciju iznajmljivača, i to po mjestima, a sve zbog upoznavanja sa izmjenama 
zakona i općenito bolje slike Šolte kao turističke destinacije. 

Josip Bezić. Predsjednik ŠGZ-a Olinta, traži također povećanje predloženog iznosa jer im je 
nedostatan za funkcioniranje. 90.000 kn potroše na voditelja i tajnika. Olinta na računu sada ima 0 kuna, 
nema od čega platiti tajnika, maestra, računovođu, internet i telefon su im isključeni. Treba im bar 20.000 
kuna bez „ića i pića“ do kraja godine. Nadalje navodi kako su neke udruge smanjile broj sekcija, a ostao im 
isti iznos, Turističkoj zajednici se samo tako prebacuje 100tisuća kn više, upitan je i njihov Božićni koncert. 
Navodi da su možda kažnjeni što nisu svirali „Mrduju“, a neke udruge šute kao na primjer KUD Šolta i 
imaju veća sredstva. Minimum im treba 150.000,00 kn. 

Katja Tramontana-Domaćina, predsjednica KUD-a Šolta, ima potrebu pojasniti kako se nemaju 
prigovor, a činjenica je da nemaju ni prostor, ne plaćaju tajnika ni računovođu, ni Internet ni telefon, sve 
sami rade, putuju puno i promoviraju Šoltu a za putovanja svaki član daje 200-400 kuna, također piju i jedu 
na svoj račun, a ne od novaca KUDa. Zato ih nitko ne hvali ali zar bi ih trebalo kazniti. Ne očekuju da će ih 
Općina vječno financirati, dok bude bude.  

Mirjana Stanić, ispred AK Sulet, ističe da Olinta koja uskoro slavi 100 godina postojanja zaista 
zaslužuje da dobije više. Treba obratiti pažnju na ove tri udruge koje najviše ispaštaju i nose teret „kulturnog 
ljeta“. Olinta, KUD Šolta i AK Sulet se stalno prezentiraju, narade se i zaslužuju da se više cijene i da im se 
da više.  AK Sulet se ove godine „ne buni“ jer su im ostala sredstva bar u iznosu kao i lani i nekako će se 
snaći iako im to nije dovoljno. 

Tihomir Glavurtić predlaže da se iznađe načina dati više sredstava Olinti za narednu godinu ali i 
pomoći im sa sredstvima do kraja ove godine. Također udruzi Judo klub Pivac, koja se zakasnila prijaviti, 
dati koliko možemo. Ima puno primjedbi protiv rada TZ i Turističkog vijeća, smatra da trebaju u svoj rad 
uključiti i glavare mjesta. Npr.u Maslinici TZ ništa ne organizira, sufinancira „Dvorcu“ trećinu muzike, neka 
događanja u „Marini“, a njima zapravo ništa ne treba sufinancirati jer oni dobro zarađuju, treba organizirati 
događanja  u mjestu. 

Zorana Kaštelanac smatra da HL Dvorac zaslužuje ovu suradnju, mnogo pomažu, mnoge stvari ljudi 
i ne znaju, a u amfiteatru je sada jedino moguće organizirati događanja  jer se mjesto nije pobrinulo za drugu 
lokaciju, nema je i nema suradnje. 

Goran Tvrdić traži da vijećnici vide koliko su udruge tražile novaca, a koliko je koja dobila. To je 
tražio i lani, ali evo i ovu godinu nema mogućnost uvida. 

Tonkica Radeljić čita i projektira na video platnu tablicu sa traženim i dobivenim sredstvima po 
udrugama. 

Goran Tvrdić pita po kojem ključu se nekome dalo pola od traženog iznosa, a nekome dalo 90%. 
Katja Tramontana Domaćina naglašava da je potrebno imati uvid u ukupne potrebe udruge i „treću 

kolonu“  koja se u ovoj tablici ne vidi, koliko će udruga sama namaknuti iz vlastitih sredstava i bitno je za 
što traži ta sredstva. 

Načelnik govori o potrebi svih udruga da se javljaju na natječaje i na taj način dolaze do sredstava, 
apsolutno podržava rad Olinte i da im se kao najstarijoj udruzi, a sa najviše mladih, pomogne ali smatra da 
oni sami trebaju voditi računa o troškovima, jer su im računi primjerice za mobitele i sl. veliki, kao i naknada 
maestru i ne može se u prvih 6 mjeseci povući sva godišnja sredstva i sad nemati ništa. Prigovara i za par 
otkazanih koncerata tokom ljeta, kao i za upućivanje loših poruka putem facea što nikako nije uredu. 
Pohvaljuje rad AK Sulet i organizaciju Noći kazališta. Također smatra da udruge trebaju više surađivati, 
organizirati i tijekom zime, ne samo ljeti, neka događanja.  
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Nikica Buktenica ima potrebu pojasniti kako je u Olinti uglavnom „mladost“, kako ljeti svi rade i 
kako ih je jako teško okupiti, što treba razumjeti. A što se tiče komunikacije facem i društvenim mrežama to 
bi zabranio, odatle kreću samo problemi. Moli da se surađuje, ne želi da se ikome skida da bi se drugome 
povećala sredstva. 

 
6. Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i obrazovanju 
Nakon prezentacije Tonkice Radeljić o programu, po stavkama, nema zainteresiranih za raspravu. 
 
7. Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2019.g. 
Tonkica Radeljić obrazlaže stavke koje nisu predstavljene kroz programe. Pojašnjava u svezi 

otvaranja računa mjesnih odbora, preporuka je da se ne otvaraju posebni računi, da se sve radi preko Općine, 
jer ionako sve donacije koje bi bile uplaćene na račun mjesnog odbora, taj mjesni odbor mora po Zakonu 
prebaciti Općini. I do sada se radilo tako da su mjesni odbori sakupljali donacije ali na račun Općine sa 
naznakom za koji MO i nikad nije bilo problema.  

Tihomir Glavurtić se ne slaže, smatra da je tu netko pogriješio, i zna da drugi mjesni odbori 
funkcioniraju, provjerit će te informacije. 

Goran Tvrdić pita što je sa sređivanjem zemljišnih knjiga i predviđenih 800 tisuća kuna što je jako 
malo. 

Načelnik odgovara da jedina mogućnost krenuti jednu po jednu katastarsku općinu, rješavat samo 
građevinska područja što je ljudima interesantno i godišnje ulagat po 1 milion kuna uz učešće samih građana. 
Nada se da će se krenuti sa realizacijom u 2019.godini. 

Ante Blašković, pita predsjednika DVD-a Šolta, Nikicu Buktenicu, i želi upravo pitati ispred cijelog 
Vijeća, zašto se donijela odluka da se dovoz vode za privredni subjekt, kamenolom „Klaritac“ koji troši jako 
veliku količinu vode, ne može dovoziti velikom cisternom nego samo malom, a cijena male i velike cisterne 
je ista. 

Nikica Buktenica, predsjednik DVD-a Šolta, osvrće se najprije na sredstva kojima raspolažu i koja 
im zapravo nisu dostatna, na nova sredstva za rad koja moraju nabaviti. O vožnji vode cisternama, 
objašnjava, u DVD se dolazi sa uplatnicom o uplaćenoj količini vode, ne veličini cisterne, što se vrši u 
Komunalnom poduzeću. Prema uplaćenoj količini vode vatrogasci prevoze malom ili velikom cisternom. Ali 
odlučeno je da se velika cisterna iz tehničkih razloga, zbog skupog održavanja, ne vozi po makadamu i osim 
u slučaju intervencija. Cijena „male i velike“ cisterne ne može biti ista.  Moli da se razmotri njihov zahtjev 
da im sredstva ostanu na nivou 2018.godine. 700.000,00 kn, koliko je sada u prijedlogu Proračuna, im je za 
osnovno održavanje i plaće za 4 zaposlena.  

 
Predsjedatelj poziva sve koji imaju primjedbe i prijedloge da ih daju u pismenom obliku kako bi se 

Proračun korigirao ukoliko bude moguće. 
Predlaže nadalje točku 4.dnevnog reda prebaciti za iduću sjednicu. 
Željko Zlendić smatra da tu točku svakako treba ostaviti za drugu sjednicu jer ima još dosta toga što 

se treba uskladiti prije prezentacije. 
Predsjedatelj poziva na glasovanje o ostavljanju točke 4.za narednu sjednicu. 
Nakon provedenog glasovanja utvrđuje se da je samo 1 glas PROTIV te se točka 4.dnevnog reda  

preskače i ostavlja za narednu sjednicu. 
 

Ad.5)  
Pročelnica obrazlaže kako se zbog novog Zakona o komunalnom gospodarstvu, koji je stupio na 

snagu 4.kolovoza 2018,. odluke moraju uskladiti te se Odluka o komunalnoj naknadi mora donijeti u roku 6 
mjeseci od stupanja na snagu novog Zakona, a Odluka o vrijednosti boda do kraja studenog tekuće godine. 
Ovom Odlukom vrijednost boda ostaje ista kao i prije. 
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Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade (B) 
 

Ad.6) 
Pročelnica obrazlaže kako su do sada postojale 3 odluke o istoj materiji te radi lakšeg snalaženja sada 

se sve nalazi u jednoj odluci. Što se tiče cijena one su najniže u Županiji. 
Goran Tvrdić smatra da su cijene smiješno male, a u Proračunu se gleda kako i odakle nekoj udruzi 

dati npr.2000 kn više. Također smatra da se ne treba naplaćivati za samo tri mjeseca u sezoni i da cijena 
npr.u Maslinici i Grohotama ne može biti ista. Treba korigirati cijene da budu realne i da Općina zaradi više. 

Tihomir Glavurtić također napominje da ima više amandmana na ovu Odluku. 
Predsjedatelj predlaže da ovo bude prvo čitanje. Poziva da se prijedlozi, amandmani daju pismeno za 

narednu sjednicu i drugo čitanje. Vijećnici jednoglasno prihvaćaju prijedlog. 
 

Ad.7) 
 Pročelnica obrazlaže obvezu donošenja ovih odluka po Zakonu, napominje da se u odnosu na prošlu 
godinu ništa nije promijenilo. 

Tihomir Glavurtić nije zadovoljan prepisivanjem odluka iz godine u godinu, a zapravo ništa nije 
organizirano u slučaju da se „ne daj bože“ što dogodi. Plan evakuacije, način ponašanja u određenim 
slučajevima, trebalo bi biti izvješeno u mjestima, ili prostoru mjesnog odbora, stanovništvo bi trebalo bit 
educirano. 

Predsjedatelj odgovara da je Općina napravila svoj zadatak, oformila stožer CZ, ali ono što Država 
osigurava i organizira, opremu, Pravilnike …..to nije napravila. 

 
Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
Provedenim glasovanjem sa 10 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM donose se 
 

Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2018. godinu  
i Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2019. Godinu 

 
Ad.8) 
 Predsjedatelj prepušta riječ Vicku Buktenici. 
 Vicko Buktenica, slikar naivac, govori o suradnji sa Općinom Hlebine, njegovim izložbama u 
Hlebinama, idejama o uspostavljanju suradnje kroz manifestacije primjerice „putevima naive“ i sl. 
 Načelnik obrazlaže da bi se na ovaj način povezale ne samo općine nego i dvije županije. Šolta bi se 
uz Hlebine promovirala diljem svijeta kroz slikarstvo, naivnu umjetnost i kulturu općenito. 
 
 Predsjedatelj daje Odluku na glasovanje, te se jednoglasno donosi 
 

Odluka o prihvaćanju Povelje o suradnji i prijateljstvu Općine Hlebine i Općine Šolta 
 
Ad.9) 
 Predsjedatelj čita zamolbu djelatnica, teta, u dječjem vrtiću Čarobni pianiano, vrtić Grohote. 
 Tete se žale da se nije poštovao dogovor koji se utvrdio kada su prelazile iz dječjeg vrtića Marjan u 
dječji vrtić Čarobni pianino, da im ostaju isti uvjeti glede godišnjeg odmora, putnih troškova, božićnica i sl. 
Predsjedatelj ističe da ima tu i drugih problema. 
 Načelnik i dalje stoji iza toga da Općina osnuje svoju ustanovu. 
 Goran Tvrdić smatra da se ugovor treba ispoštovati ili raskinuti, zašto bi Općina plaćala nešto mimo 
toga. Tete se žale od samog početka rada. 
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 Pročelnica misli da je ponudom i ugovorom utvrđeno da se poštuju uvjeti od ranije, što će snositi 
Općina Šolta, ali treba provjeriti. Ako se ugovor raskine nema tko drugi doći, i sami Čarobni pianino je 
upitan. 
 Predsjedatelj podsjeća da su bile dvije varijante ili osnivanje vlastite ustanove dječjeg vrtića ili 
„Čarobni pianino“.  Za osnivanje ustanove trebalo je dugo vremena zato je uzet Čarobni pianino kako ne bi 
ostali bez vrtića, ali od tada do danas moglo se paralelno raditi na osnivanju ustanove. Izglasali smo na 
vijeću „po istim uvjetima“ i sada moli da se to uskladi sa Čarobnim pianinom, naravno ono što je realno.  
 Goran Tvrdić se ne slaže da Općina sve plaća, a zbog velikih troškova odbili osnivanje vlastite 
ustanove, predlaže da se nađe alternativa Čarobnoj fruli. 
 Vojka Tomić pita zašto se nije razgovaralo kako je bilo dogovoreno sa Gradonačelnikom Splita, što 
bi Gradu smetao jedan mali vrtić poput šoltanskog. 
 Zvjezdana Jelinčić smatra da je jedina prava opcija osnivanje vlastitog vrtića. 
 Predsjedatelj se slaže da se razgovara sa Gradom i dječjim vrtićem Marjan, a paralelno rade papiri za 
vlastitu ustanovu, a sada da se ispoštuje već donesena odluka Vijeća i prekontrolira ugovor i ponuda 
Čarobnog pianina. 

 
 
Predsjedatelj čita zahtjev mjesnih odbora. 
Zaključuje da su zapisnici Vijeća objavljeni kako je već prije i dogovoreno, i utvrđeno Poslovnikom. 
Goran Tvrdić tvrdi da zapisnici nisu objavljeni.  
Predsjedatelj u svezi zahtjeva da se pozivaju i predsjednici MO na svaku sjednicu, odgovara da se 

smatraju pozvanima, poziv je javan, ali moli da se ipak najave kad netko bude imao namjeru doći na 
sjednicu. 

Goran Tvrdić pohvaljuje novu web stranicu Općine Šolta, ali osim zapisnika nema objavljenih ni 
materijala za najavljenu sjednicu, a to je bio dogovor i to je ušlo i ID Poslovnika. Također je dogovoreno da 
na sjednicama u vrijeme točke razno budu prisutne direktorice TZ, Komunalnog  i KIC-a. Ne postupa se po 
Poslovniku niti se postupa po Zaključcima. 

Predsjedatelj ne zna da li su i ako nisu zašto objavljeni zapisnici, oni koji nisu verificirani ne mogu 
se objavit, inače pisanje zapisnika će se ubrzati, to je riješeno. Za dolazak direktorica na vijeće dogovoreno je 
da će biti u pripravnosti te da će ih se zvati ako bude potrebno u toku sjednice jer im je sjedište ionako blizu. 

 

Goran Tvrdić  izvješćuje o projektu Klaritac kulture SU OL TA, čita raspodjelu sredstava i na što će 
se potrošiti skoro 100tisuća eura koje je Šolta dobila ovim projektom, što je za njega povijesni trenutak, a 
prigovara da o ovome nigdje nije ništa napisano. 

Ante Blašković pita da li će se bar 1 godišnje organizirati okrugli stol  sa mjesnim odborima kako je i 
propisano, i da li Općina odgovara strankama na dopise. Neki su mu se žalili da nikad nisu dobili odgovor od 
Općine , a i on sam je tražio od Željka Zlendića očitovanje o mrtvačnici i evo 20 dana od tada a odgovor nije 
dobio.  

Željko Zlendić pojašnjava da je dao usmeni odgvor ali ako treba dat će i pismeni. 
Pročelnica odgovara kako se na sve dopise zaprimljene u JUO OŠ odgovara, osim ako su dopisi 

upućeni direktno Načelniku.  
Goran Tvrdić izvješćuje da je puno pisao Općini, službeniku za informiranje, i na sve je dobio 

odgovor u roku.  
Nadalje pita zašto vijećnici nisu dobili zapisnik o izvršenom nadzoru na upravljanjem pomorskim dobrom i 
izdavanjem koncesijskih odobrenja. Vijećnik je i nema uvid, a već je svugdje nešto o tome objavljeno, i to ga 
smeta. 

Predsjedatelj izvješćuje da sve što je upućeno Vijeću najprije dolazi Predsjedniku, a on u roku 30 
dana ima obvezu proslijediti svim vijećnicima. Ovaj Zapisnik je preliminaran, na njega imaju pravo 
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prigovora  svi koji se u njemu spominju, i možda ništa nje točno, tek nakon svih postupaka možemo govoriti  
o postojanju ili nepostojanju nepravilnosti. Vijeće se dužno očitovati u roku 30 dana. 

Načelnik govori o zloupotrebi medija, atak na njega, čita kako je objavljeno da su mnogi objekti 
radili bez odobrenja i to o onima koji su dobili županijsko odobrenje na 5 godina. Također je laž da su 
poništene sve koncesije, sve su naplaćene. 

Nema daljnjih pitanja  te predsjedatelj  
zaključuje sjednicu u 13:48 sati. 

  
 
 
 ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
 
  Katja Tramontana-Domaćina                 Ante Ruić   
 
 
 
KLASA: 021-05/18-01/08 
URBROJ:2181/03-01-18-3 
Grohote, 20.11.2018. 


